

# PAKEJ BANTUAN EKONOMI COVID-19



فرساتوان بثك بروني  
THE BRUNEI ASSOCIATION OF BANKS

Dengan garis panduan dan sokongan daripada Kementerian Kewangan dan Ekonomi (MOFE) serta Autoriti Monetari Brunei Darussalam (AMBD), Persatuan Bank-bank Brunei (BAB) sukacita mengumumkan pengenalan pakej bantuan ekonomi sebagai langkah-langkah interim bagi mengurangkan bebanan kewangan ke atas perniagaan dan individu yang terjejas oleh pandemik COVID-19

## Jenis-jenis pakej

Pelbagai jenis pakej tersedia, termasuklah;

- o Penangguhan pembayaran prinsipal ke atas pinjaman atau pembiayaan bagi sektor perniagaan.
- o Penangguhan pembayaran prinsipal ke atas pembiayaan hartanah
- o Penstrukturan semula dan penangguhan bayaran prinsipal ke atas pinjaman peribadi
- o Menstrukturkan semula tunggakan kad kredit kepada pinjaman peribadi

## Kelayakan

Ahli perniagaan dan individu yang terjejas akibat pandemik COVID-19 adalah layak untuk memohon pakej-pakej bantuan ini di bank masing-masing. Setiap permohonan tertakluk kepada penilaian bank dan dasar kewangan bank masing-masing.

## Tempoh permohonan dan tarikh akhir

Permohonan boleh dihantar bermula 1 April 2020 ke bank masing-masing. Tarikh akhir bagi menerima permohonan adalah pada 30 Disember 2020.

## Cara mengetahui butiran lanjut

Bagi mengelakkan kesesakan di bank-bank, ahli perniagaan dan individu berminat mengetahui mengenai pakej tersebut, dinasihatkan untuk memeriksa laman web bank masing-masing. Mereka juga boleh menghubungi bank melalui e-mel atau pusat panggilan bank terbabit atau berhubung dengan Pengurus Hubungan Akaun masing-masing.

## Cara menghantar permohonan

Seboleh-bolehnya, pemohon digalakkan untuk melayari laman web bank masing-masing untuk memuat turun borang permohonan dan menghantar permohonan melalui kaedah online bagi mengelak kesesakan di bank-bank. Pemohon juga boleh menghubungi Pengurus Hubungan Akaun mereka dan menghantar faks atau imbas borang permohonan dan surat permohonan kepada bank masing-masing.